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Protokół Nr 9/19 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki 

Rady Miejskiej w Koronowie  

odbytego 20 września 2019 r. 

w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

Przewodniczący komisji Pan Artur Koper o godzinie 9:00 otworzył posiedzenie 

komisji. W posiedzeniu udział wzięło  5  członków komisji, co wobec składu komisji 

wynoszącego 8 członków komisji stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji. 

Nieobecna radna Pani Ilona Pubanc, Pan Patryk Bociek, Pani Mirosława Holka. 

Lista obecności uczestników posiedzenia stanowi Załącznik Nr 1 niniejszego 

protokołu.  

Następnie przewodniczący komisji przedstawił porządek posiedzenia, do którego nie 

wniesiono zmian. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Wizytacja Miejsko-Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Koronowie – 

informacja na temat planu budżetowego, wynajmu sal, bieżących potrzeb. 

3. Informacja z wykonania budżetu Gminy Koronowo za pierwsze półrocze 2019 

r. 

4. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

5. Sprawy bieżące komisji. 



6. Zamknięcie posiedzenia komisji.          

             

Ad. 2. Wizytacja Miejsko-Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Koronowie – 

informacja na temat planu budżetowego, wynajmu sal, bieżących potrzeb. 

Członkowie komisji udali się na wizytację Miejsko-Gminnego Ośrodka Sportu i 

Rekreacji w Koronowie. 

Po powrocie z wizytacji Przewodniczący Komisji Pan Artur Koper wznowił 

posiedzenie komisji. 

Ad.3. Informacja z wykonania budżetu Gminy Koronowo za pierwsze półrocze 

2019 r. 

Informację z wykonania budżetu Gminy Koronowo za pierwsze półrocze 2019 r. 

przedstawiła Kierownik wydziału Pani Barbara Koniarska. 

Ad.4. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

Kierownik wydziału Pani Barbara Koniarska przedstawiła projekty uchwał: 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały. 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Koronowo na rok 2019. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały. 

Kierownik Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej Pani Angelika 

Walat przedstawiła projekty uchwał: 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi.  

Członkowie Komisji jednogłośnie 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 



powyższy projekt uchwały. 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania nazw 

ulicom w miejscowości Koronowo. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały. 

Pani Mariola Wosicka – Sztylka    podinspektor Wydziału Gospodarki Gruntami i 

Gospodarki Komunalnej przedstawiła projekt uchwał: 

Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie zamiany nieruchomości położonych na 

terenie Miasta Koronowa. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali 

powyższy projekt uchwały. 

Ad. 5. Sprawy bieżące komisji. 

Na posiedzenie komisji została zaproszona Pani Dyrektor Żłobka we Wtelnie. 

Przewodniczący komisji Pan Artur Koper poinformował, że członków komisji 

zaniepokoiły warunki po inwestycji. Bo jest masa niedoróbek, pęknięć i 

niepokojących sygnałów, że coś nie do końca jest zrobione, albo zrobione 

niewłaściwie. Pani dyrektor została poproszona żeby przedstawić komisji stan 

faktyczny wszystkich remontów, napraw i całej inwestycji, które zostały zrobione. 

Wiem, że wachlarz tych usterek jest bardzo duży.  

Dyrektor Żłobka we Wtelnie Pani Beata Kokoszczyńska – Gorlicka przedstawiła 

pismo, które skierowała w dniu 22 sierpnia br. do Burmistrza Koronowa Pana Patryka 

Mikołajewskiego. Pani dyrektor zaproponowała, że w związku z tym , iż jeszcze nie 

minął 5 letni okres gwarancji dobrze byłoby powołać jakąś komisję inwentaryzacyjną 

żeby rzeczywiście oceniła stan. 

Kserokopia pisma stanowi Załącznik Nr 2 niniejszego protokoły 

 

Członkowie po wysłuchaniu Pani dyrektor stwierdzili, że usterek jest dużo i że są one 

dosyć poważne. 



Przewodniczący komisji Pan Artur Koper zwrócił się z pytaniem do Zastępcy 

Dyrektora MGZE w Koronowie Pana Marcina Kłodzińskiego. Ile kosztowała ta 

inwestycja? 

Zastępca Dyrektora MGZE w Koronowie Pan Marcin Kłodziński poinformował, że 

cała inwestycja kosztowała 1.259.700,00 zł. 

Przewodniczący komisji Pan Artur Koper - Kolejne pytanie dotyczyło kwestii kiedy 

kończy się 5 letni okres gwarancji? 

Zastępca Dyrektora MGZE w Koronowie Pan Marcin Kłodziński – Do końca 2020 

roku czyli za niecałe półtora roku. 

Przewodniczący komisji Pan Artur Koper-  czy są jakieś pieniądze na zasadzie kaucji 

na ten czas gwarancji? 

Zastępca Dyrektora MGZE w Koronowie Pan Marcin Kłodziński – Nie, tutaj są zapisy 

o wykonawstwie zastępczym. Czyli w sytuacji, w której wykonawca nie podejmuje się 

naprawy w ramach gwarancji mamy prawo wziąć inną firmę i jakby no obciążyć 

kosztami wykonawcę. To jest wykonawstwo zastępcze. 

Gwarancja jest na cały obiekt na windę również. 

 

Wniosek z posiedzenia komisji do Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju 

Gospodarczego Rady Miejskiej w Koronowie w sprawie rozpatrzenia sprawy. 

Jednogłośnie 5 głosów „za” wnioskiem. 

Ad. 5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Przewodniczący komisji  Artur Koper wobec wyczerpania porządku posiedzenia o 

godz. 13.00 zamknął posiedzenie Komisji.  

Protokół sporządziła    Przewodniczącego Komisji 

Magdalena Wanda-Joras          /-/ Artur Koper 

Inspektor Biura Rady 

 


